
 
 
 

 
Motie: Red de Bredabus met schone diesel 
 
Fractie Forum voor Democratie Zeeland 
 
Behandeling in de vergadering van Provinciale Staten van Zeeland op vrijdag 10 maart 2023 
 
De Staten van Zeeland 
 
Constateren dat: 
 

- In het Bestuursakkoord Zero Emissie Bus de betrokken partijen zijn overeengekomen dat zij 
gezamenlijk streven naar een volledig emissievrij regionaal busvervoer in 2030. 

- Vanaf 2025 alle nieuwe OV-bussen zero emissie moeten zijn 
- In het bestuursakkoord Zero Emissie Bus doelstellingen zijn geformuleerd, waaronder: 

 
1. Uiterlijk 2025 zijn alle nieuw instromende bussen emissievrij aan de uitlaat (tank-to-

wheel).  
2. De nieuwe bussen maken in 2025 gebruik van 100% hernieuwbare energie of brandstof, 

die met het oog op economische ontwikkeling zoveel mogelijk regionaal wordt 
opgewekt. 

 
- Er voor de nieuwe OV-concessie die loopt van 2025 – 2030, sprake is van een 

overgangsperiode die het mogelijk maakt met bestaande of nieuwe conventionele 
dieselbussen te blijven rijden. 

 
Overwegen dat: 

- In de nieuwe OV-concessie die gaat lopen van 2025 tot 2030 beraamd is dat de kosten voor 
de Bredabus stijgen van 1 miljoen naar 1,6 miljoen per jaar. 

- Deze stijging grotendeels wordt veroorzaakt door het ontbreken van de nodige elektrische 
laadinfrastructuur waarvan de noodzaak veroorzaakt wordt doordat zero-emissie 
gelijkgesteld is aan elektrische aandrijving in de Zeeuwse regionale mobiliteitsstrategie. 

- De huidige aanpak van het College voor de nieuwe concessie verdere drastische verschraling 
van het Zeeuwse OV-aanbod inhoudt, waarvan o.a. de Bredabus de dupe dreigt te worden. 

Spreken als hun mening uit dat: 

- De Bredabus in haar huidige opzet moet blijven rijden. 
- Het mogelijk moet blijven dat in de nieuwe OV-concessie van 2025 – 2030 gebruik kan 

worden gemaakt van de huidige dan wel van voor 2025 nieuw aangeschafte dieselbussen 
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https://zeroemissiebus.nl/


- In het uiterste geval het gebruik van Hydrotreated Vegetable Oil (HVO) te overwegen als 
energiedrager 

- Het College verzocht wordt bovenstaande wensen om te zetten voor de nieuwe OV-
concessie van 2025 – 2030. 
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